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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 7 oktober 2021 
 

Algemeen 

Aanwezig Alexander Luijten (Gooise Meren), Bert Rebel (Huizen), Astrid Heijstee (Weesp), 
Floris Voorink (Hilversum), Peter Calis (Laren), Anne-Marie Kennis (Blaricum), 
Joost Boermans (Wijdemeren), Marije Mansfeld, Hans Uneken, Igor Meuwese, 
Marlies van der Linden (Regio Gooi en Vechtstreek) 

Afwezig Pieter Broertjes (voorzitter), Wilma de Boer (Eemnes) 
Contactpersoon Marlies van der Linden 
E-mail m.vanderlinden@regiogv.nl 
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 21.0006922 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  

- Dhr. Luijten heet iedereen als plaatsvervangend voorzitter welkom op deze fysieke vergadering. 
Vanwege andere verplichtingen kon dhr. Broertjes vandaag niet aanwezig zijn. 

- Heidag 18 november. Dhr. Meuwese heeft alle AB-leden over de heidag gesproken. Het globaal 
programma bestaat uit het advies van de werkgroep governance; terug- en vooruitblik en 
Organisatie Ontwikkel Agenda. Een extern gespreksleider zal de heidag begeleiden. De 
vervanger van mw. Heijstee zal niet deelnemen aan de heidag, maar wel aan de vergadering van 
het AB in december.  

- Op 20 januari 2022 vindt een regiobijeenkomst plaats, dit is een combinatie van een 
nieuwjaarsbijeenkomst en het afscheid van de Regiovoorzitter. Voor raadsleden is er volop 
gelegenheid elkaar te ontmoeten.  

- Naar aanleiding van een brief van de GAD over het stopzetten van het ophalen van oud papier 
door verenigingen zijn twee bezwaarschriften ontvangen. Totaal zijn 34 brieven verzonden en 
tot dusver zijn 2 bezwaren ontvangen. Afgesproken wordt dat als de bezwaartermijn verstreken 
is het algemeen bestuur een overzicht van bezwaarschriften ontvangt.  

Acties 
1. N.a.v. stopzetten ophalen oud papier door verenigingen een overzicht van alle bezwaarschriften 

aan algemeen bestuur geven na het aflopen van de bezwaartermijn.  
 
2. Vaststellen agenda 7 oktober 

Inhoud  
Correctie t.a.v. agendapunt 12: op de agenda staat het verslag functionaris gegevensbescherming, 
maar dat is niet correct. Tijdens het overleg vandaag wordt een toelichting gegeven op het 
privacybeleid. Het privacybeleid is in juni al via de parafencyclus door het dagelijks bestuur 
vastgesteld. 
Besluit 
2. Met inachtneming van de wijziging van agendapunt 12 (toelichting privacybeleid in plaats van  

verslag functionaris gegevensbescherming) wordt de agenda (21.0005889) vastgesteld. 
 
3. Vaststellen verslag 8 juli  

Inhoud  

- Over het verslag zijn geen inhoudelijke opmerkingen en het wordt hiermee vastgesteld.  

- Mw. Kennis geeft aan dat haar voornaam verkeerd is opgenomen: Anne-Marie in plaats van 
Annemarie. Dit wordt aangepast.  

Besluit 
3. Verslag algemeen bestuur 8 juli 2021 (21.0005265) conform vastgesteld. 

 
4. Ingekomen stuk  

Inhoud  
Ingekomen is het “Adres aan de politiek in het Gooi en de Vechtstreek”. Het document wordt voor 
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kennisgeving aangenomen. Naar aanleiding van dit adres informeert dhr. Calis de vergadering dat 
het GNR ook een oproep aan de politiek heeft gedaan en hij beveelt dit document aan. 
Besluit 
4. Ter kennisname aangenomen “Adres aan de politiek in het Gooi en de Vechtstreek”. 

 
5. RVE Jeugd en Gezin  

Inhoud  
Mw. Boomsma houdt een presentatie over de RVE Jeugd en Gezin. Naar aanleiding van de 
presentatie wordt verder gesproken over de prenatale zorg en de kansen die dit biedt om kwetsbare 
gezinnen nog eerder in beeld te krijgen. Ook wordt gesproken over de extra inzet die nodig is om de 
aanscherpingen rondom de toestemming van ouders en kinderen goed te regelen. Bij 12-16 jarigen 
is zowel toestemming van het kind zelf als de ouder nodig. Op dit moment is al helder dat de 
bijdrage in het gemeentefonds niet toereikend is.  

 
6. Vragen BTW doelgroepenvervoer 

Inhoud  
De concept beantwoording is in het PFHO SD besproken; allen daar akkoord. Na vaststelling door 
het algemeen bestuur wordt het antwoord naar alle gemeenteraden verzonden. 
Besluit 
5. De beantwoording vragen BTW doelgroepenvervoer wordt vastgesteld en verspreid onder de 

gemeenteraden. 
 
7. Vertegenwoordiging MRA platform mobiliteit 

Inhoud  
Het PFHO heeft ingestemd met de zitting van Annette Wolthers in het MRA platform mobiliteit 
namens de Regio. Er is een oproep gedaan om na de verkiezingen bij de nieuwe verdeling van 
posities binnen de MRA nadrukkelijk aandacht te hebben voor de verdelingen van posten tussen de 
gemeenten, en daarbij ook aan de kleinere gemeenten te denken. Het algemeen bestuur is akkoord 
met het voorstel.  
Besluit 
6. Wethouder Annette Wolthers – in ieder geval tot aan de verkiezingen van 2022 – zitting laten 

nemen in het bestuurlijk platform Mobiliteit van de MRA namens de deelregio Gooi en 
Vechtstreek. 

 
8. Ambtelijke ondersteuning MRA trekkerschappen 

Inhoud  
In december 2019 heeft het AB besloten te opteren voor een aantal bestuurlijk trekkerschappen in 
de MRA. Er zijn drie trekkerschappen toegekend (Wonen, Roland Boom; Landschap, Bart Heller en 
Duurzaam mobiliteit, Annette Wolthers). Uit deze trekkerschappen volgt een vraag om ambtelijke 
ondersteuning. De financiering van de ambtelijke ondersteuning bleek in de afstemming een 
knelpunt. De ondersteuning is deels door de Regio en deels door Hilversum opgelost. Dit memo 
beschrijft de stand van zaken en staat ter kennisname op de agenda. Hilversum stuurt een factuur 
naar de gemeenten en het is aan de gemeenten om te beslissen hoe hiermee om te gaan. Dhr. 
Voorink houdt een pleidooi voor onderlinge solidariteit. Vanuit enkele gemeenten zijn vragen over de 
opbouw van de kosten en de resultaten.  
Besluit 
7. Ter kennisname aangenomen het memo ‘stand van zaken MRA trekkerschappen’ (21.0006014)  

 
9. Voortgang uittreden Weesp  

Inhoud  

- Dhr. Meuwese geeft aan dat de DVO GAD nog niet voor besluitvorming gereed is. Als er over 1,5 
week nog geen voortgang is bij de DVO GAD wordt een bestuurlijk overleg ingepland.  

- Inwoners van Weesp kunnen nog 1 jaar gebruik maken van het woonruimteverdelingssysteem, 
maar zij kunnen alleen op woningen in Weesp reageren. In Amsterdam moet nog wel een aantal 
zaken geregeld worden om dit uit te kunnen voeren.  

- Van de DVO’s Veilig Thuis en Inkoop & Contractbeheer wordt nu kennisgenomen van de 
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concepten. Vaststelling vindt plaats in december als het hele pakket ter besluitvorming voorligt. 

- Dhr. Rebel geeft aan dat het aantal afgesloten DVO’s minder is dan verwacht en is benieuwd 
naar de financiële aspecten ten opzichte van de eerdere situatie. Dhr. Boermans vult aan graag 
concreet te willen weten wat het gemeenten meer of minder kost. Dhr. Meuwese geeft aan dat 
het uitgangspunt is om dit budgetneutraal voor gemeenten op te lossen. Vraag is wel hoe snel 
zaken opgelost kunnen worden, sommige kosten betreffen de materiele kant en daar kunnen 
we niets aan veranderen.   

Besluit 
8. De voortgang wordt aan de hand van de statusnotitie 21.0005108 besproken. 
9. Van de (transitie-) DVO’s Veilig Thuis nr. 21.0005381 en Inkoop en Contractbeheer 21.0005990 

wordt kennis genomen en voornemen is om deze met het totaalpakket op 16 december vast te 
stellen. 

10. De schadebepaling- schadevaststellingsovereenkomst aan te bieden uiterlijk 16 december ter 
vaststelling van de uittreedsom. 

 
10. Vervanging mevrouw Heijstee Regiobestuur  

Inhoud  

- Er wordt ingestemd met de voorgestelde vervangingen bij het vertrek van mw. Heijstee. 

- Mw. Heijstee vraagt aandacht wie aanschuift bij het interne overleg met P&O en het LO. Per keer 
zal gekeken worden welk DB-lid het beste aan kan schuiven.  

- Dhr. Luijten spreekt mw. Heijstee toe en bedankt haar voor de prettige samenwerking en het 
vertrouwen en wenst haar heel veel succes.   

Besluit 
11. Akkoord met het voorstel vervanging Astrid Heijstee (21.0006224) 

 
11. Technische actualisering gemeenschappelijke regeling  

Inhoud  

- Burgemeesters Broertjes en Mol zijn voornemens om een ronde langs de raden te maken in 
december 2021/januari 2022. Gespreksonderwerpen zijn: 1. de technische aanpassingen van 
de gemeenschappelijke regeling; 2. advies van de werkgroep governance Regio; 3. reactie 
algemeen bestuur op advies werkgroep governance Regio (wordt eerst voorbesproken op 
heidag).  

- T.a.v. het oorspronkelijke beslispunt 3 over een startnotitie is vandaag met enkele griffiers 
gesproken en deze adviseren op dit moment nog geen startnotitie te schrijven. Het 
oorspronkelijke beslispunt 3 vervalt hiermee.  

- Het zwaartepunt bij het voorstel voor de actualisering van de GR betreft technische 
aanpassingen, maar het bevat ook een inhoudelijke component t.a.v. het proces RSA. 

- Akkoord om het voorstel technische actualisering gemeenschappelijke regeling lokaal in 
procedure te brengen.  

Besluit 
12. De ontwerp technische actualisering gemeenschappelijke regeling 2022 wordt in procedure 

gebracht nr. 21.0005019 met toelichting nr. 21.0005146 en aanbiedingsbrief nr. 21.0006097 
13. Het proces wordt in drie fasen ingedeeld: 

Fase 1 technische actualisering van de regeling op de onderdelen ter verduidelijking (zie 
voorstel 1); 
Fase 2 in gesprek met de colleges en de gemeenteraden over het hoofdadvies van de 
werkgroep governance Regio; 
Fase 3 informatiebijeenkomst met college- en raadsleden over het regionale maatwerk in de 
gewijzigde Wet gemeenschappelijke regelingen. 

 
12. Privacybeleid  

Inhoud  
Dhr. Cnossen geeft een presentatie over het privacybeleid.  
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13. Grondstoffenvisie 

Inhoud  
Het PFHO M&D adviseert het algemeen bestuur de Grondstoffenvisie zoals deze is geagendeerd 
vast te stellen. Er ligt vanuit de zienswijzeprocedure vanuit Gooise Meren een verzoek de titel van de 
visie aan te passen naar Grondstoffen- en afvalstoffenvisie. Het PFHO ziet inhoudelijk geen 
bezwaren tegen aanpassing van de titel. Op proces wijst zij erop dat gedurende het hele traject de 
titel Grondstoffenvisie is gehanteerd en dat het verzoek niet door de andere gemeenteraden is 
gedaan en dus niet kan worden vastgesteld of dit breed gedragen wordt. Het PFHO laat de afweging 
van deze twee aspecten aan het algemeen bestuur. Na een discussie besluit het algemeen bestuur 
dat de huidige titel Grondstoffenvisie gehandhaafd blijft omdat het geen breed gedragen verzoek is. 
Er komt een brief voor de raden waarin ze geïnformeerd worden over het vaststellen van de 
Grondstoffenvisie. Ook wordt een persbericht hierover verzonden.  
Besluit 
14. Ingestemd met de Grondstoffenvisie 
15. De titel van de visie wordt niet aangepast naar Grondstoffen-en afvalstoffenvisie.  

 
14. PMD 

Inhoud  

- Dhr. Rebel koppelt terug uit het portefeuillehoudersoverleg M&D. De second opinion is voor het 
portefeuillehoudersoverleg geen reden om een ander besluit voor te stellen.  

- Naar aanleiding van het artikel in de Gooi- en Eemlander geeft het algemeen bestuur aan 
ontstemd te zijn over sommige onderdelen en bewoordingen (zoals ‘misleiding’ en ‘rad voor 
ogen’). Daarnaast is het bestuur ontstemd over het persoonlijk aanspreken van medewerkers en 
de opmerkingen die gemaakt zijn over belastingontwijking. Dhr. Luijten geeft dit signaal door 
aan de voorzitter van de raad van Gooise Meren.  

- In het portefeillehoudersoverleg is afgesproken dat de raadsinformatiebrief door de gemeenten 
zelf wordt verzonden. Het algemeen bestuur vindt ondertekening door het algemeen bestuur en 
verspreiding door de Regio (naar de griffiers voor verspreiding onder raadsleden) logischer 
omdat het om een overgedragen taak gaat. Mw. van der Linden koppelt nog terug aan het 
algemeen bestuur over de verzending. 

Acties 
2. Signaal uit algemeen bestuur n.a.v. artikel Gooi- en Eemlander doorgeven aan de voorzitter van 

de raad van Gooise Meren (dhr. Luijten) 
3. Terugkoppeling over verzending raadsinformatiebrieven PMD en grondstoffenvisie (mw. van 

der Linden) 
Besluit 
16. Kennisname van de uitkomsten van het ‘second opinion’ rapport van Royal Haskoning DHV 
17. Opdracht aan de Regio/GAD om het besluit 'verlengen overeenkomst verwerking restafval' (incl. 

inzameling PMD) voor te bereiden, zodat op 16 december 2021 het algemeen bestuur een 
besluit kan nemen over het wel/niet verlengen van de restafvalovereenkomst (in samenhang de 
keuze voor bronscheiding PMD) tot juli 2026 

18. De raden informeren over de uitkomsten van de door RHDHV uitgevoerde ‘second opinion’ en 
het besluitvormingsproces middels bijgevoegde raadsinformatiebrief 

 
15. Bestuursrapportage  

Inhoud  

- Dhr. Voorink geeft aan dat de verspreiding een week vantevoren het lastig maakt om goed naar 
de stukken te kijken. In de agenda was aangegeven dat de stukken 1 week vantevoren 
verzonden zouden worden in verband met de vaststellingsbevoegdheid van het DB. De korte 
voorbereidingstijd geldt ook voor de agenda en stuken voor de aandeelhoudersvergadering 
Vervoer B.V.  

- Dhr. Calis concludeert dat er vooralsnog geen consequenties voor de gemeentelijke bijdragen 
zijn. Mogelijk kan in de begeleidende brief nog een nuance worden gemaakt over het 
rekeningresultaat en dat er geen consequenties voor de gemeentelijke bijdragen zijn. 

- Dhr. Rebel wil een volgende keer ook meer ruimte hebben voor de inhoudelijke component.  

- Dhr. Calis geeft aan dat de RAV uitstekend naar voren komt een spreekt complimenten uit. 
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- Dhr. Calis vraagt naar het ziekteverzuim; de hoogte vindt hij zorgelijk. Dhr. Meuwese geeft aan 
dat dit voor een groot deel te verklaren is door de grote hoeveelheid uitvoerende diensten die 
onderdeel van de Regio uitmaken. Met de corona maatregelen zat er voor deze medewerkers 
niet veel anders op dan zich ziek te melden bij bv. verkoudheidsklachten.  

- Het algemeen bestuur geeft dhr. Rebel mandaat voor het opstellen van de aanbiedingsbrief. 
Besluit 
19. Het dagelijks bestuur stelt de Bestuursrapportage 2021 vast 
20. Het dagelijks bestuur besluit tot het ter zienswijze aanbieden van de begrotingswijziging 2021-

10 inzake de Bestuursrapportage 2021  
 
16. Communicatie terug- en vooruitblik 

Inhoud  

- Mw. Mansfeld maakt voor de verkiezingen een digitaal magazine (en beperkt aantal exemplaren 
in druk) waarin goed uiteengezet wordt waar de Regio voor en van is.   

- Aan het einde van het jaar blikken de RVE’s terug op het afgelopen jaar met een podcast.  
 
17. Actualiteiten en rondvraag  

Inhoud  
Er zijn geen punten voor de rondvraag. Dhr. Luijten sluit de vergadering.  

 
Aldus  vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 16 december 2021. 
 
 
de secretaris      de voorzitter 

     
 
M. van der Linden     P.I. Broertjes 


